
Protokół nr XXll

Rady Gminy Bralin

Ż dnia 30 kwietnia 2012 roku.

PorŻadek obrad:

1' otwarcie se5ji istwierdzenie praWomocności obrad'

2- Uchwalenie porządku obrad'

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. sprawozdanie Wójta Żdziałalności międzysesyjnej irealizacji uchwat podjętych na poprzedniej
sesji.

5' Przedstawienie informacji na temat oceny zasobóW pomocY społecznej na 2011 rok 1Ż

moteidłdmi można zdpoznoć się W biurze rody pokój nr 2)'

6' Podjęcie UchWaly w sprawie Zmian w budżecie gminV.

7' Podjęcie uchWały W 5prawie przyjęcia statutu GoPs'
8' Podjęcie uchwały w sprawie siecl publicŻnych przedszkoli i oddziałóW przed52kolnych W Gminie

Bralin.

9' Podjęcie uchwały W sp.awie Żatwierdzenia ,,Planu odnowy Miejscowości" dla sołectwa Tabor
Mały'

10' Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studiUm uWarunkowań i kjerunkóW zagospodarowania
prŻestrzennego Gminy Bralin'

11' Podjęcie uchwały W sprawie przystąpienia do ŻmianV miejscowego planu Żagospodarowania
prŻestrŻennego'

12' Wolne głosY i wnioski'

13' Zamknięcie posiedzenia'

Pkt 1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

otwarcia posiedzenia o 8odŻinie 15'00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdził, że obecnych jest 11 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala Żgodnie z przepisami
praWa obradować i podejmować prawomocne uchWały' Nieobecni: ZbignieW Kosakiewicz,
.]an Leśniarek, Roman Lemanik i JóŻef otremba.

Ponadto w sesji Udział wzięli Wójt Roman Wojtysiak, skarbnik Grażyna Mosch, radni
powiatowi Piotr Hołoś i Zenon Kasprzak, dyrektor prŻedsŻkola ,,KWiaty Polskie" Maria
Szupińska, dyrektor szkoły podstawowej Adam Pruban, kierownjk GoPs Urszula Kaspżak,
sołtysi z terenu Gminy Bralin, przedstawiciele medióW, mieszkańcóW gminy oraz kierownik
RKs siawomir Bąk.

Pkt 2) Ustaldnie porządku obrad.

Przewodniczącv rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad XXll sesji'



Wójt poprosił o przyjęcie zmiany do porządku obrad polegającej na wykreśleniu punktu 10
porządkU obrad W związku z niedostarczeniem przez podmiot Żainteresowany WVWołaniem

uchwały, o której mowa w pUnkcie 10, informacjio udokumentowanym złoŹu geologicznym'

Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad z Wykreśleniem punktu 10.

Pkt 3) Przyjęcie protokotu z ostatniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji kontroloWali radni Paweł NarękiewicŻ i Piotr Pańczuk'
Kontroluiącv nje Wnieśli uwag do treści protokołu'
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół.

za przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych'
Rada prolokół Nr xxl pr7yjęla jednogłosnie.

Pkt 4) sprawoŻdanie Wójta z działalności międzysesYjnej irealizacji uchwał podjętych na

poprzedniej sesji.

Wóit przedstawit sprawoŻdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzednich sesjach:

Na 21sesii podięto czterV uchWałV:

1. UchWała Nr 103 W spraW'e w sprawieI uchwaIenia studiUm uWarLrnkowań ikierunków
Żagospodarowania prŻestrzennego Gminy Bralin.

- t]chwałę p.zes|ano do Wydziału Kontroli i Nadzoru Wie]kopolsl(ieso Ulzędu
Wojewód2k]e8o'

2' tJchwala Nr 104 w spraWie zaciągnięcia kredVtu dlugoterminowe8o.
Uchwaię przesłano do Regionalnej lzby ob.achunkowej oraŻ do Wydziału Kontroli i

NadŻoru WielkopolskjeBo U ęd' wojeWódŻkiego.

3' Uchwała Nr 1o5 W sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy Miejscowości" dla sołectwa
Gola.

Uchwałę prŻesi.no do Wydziału Kontro]| i l',l.dŻo.u Wie]kopolskiego U.zędu
WojeWódzkie8o'

4' Uchwała Nr 106 w sprawie zatwierdŻenia ,,Planu odnoWV Miejscowości" dla sołectwa

Czermin
Uchwalę przesłano do Wydziaitr Kontroli i Nadzolu W]elkopol5kie8o Urzędu

WojeWódzkiego.

Wóit przedstaWił Żebranvm sprawozdanie Ż działa]ności oraz prowadzonVch spotkań i

konsultacii:
1' Wpis do ewidencji działalności 8ospodarczej _ 12,

2' Wymeldowanie z pobytu stałego _ 5,

3' Zameldowanie na pobYt stały _ 6,

4' PrzemeldoWanie W obrębie 8minY 6,

5. Zameldowanie na pobyt czasowy - 3,

6' Wystąpienie o nadanie numeru PESEL _ 6,

7. Decyzje o wymeldowaniu z pobytu stałego _ 0,

8. Wprowadzenie zmian numeróW dowodóW osobistych _ 34,

9' Wprowadzenie zmian o unieważnienie dowodóW osobjstych _ 36



SPOTKANIA I KONSULTAC.]E;

03.04.2012 - podpi5anie aktu notarialne8o o objęciu udziałóW W 5półce ,,lnWestor_ Kępno",
o4.o4.2012 - udział W jubileuszu 90 Urodzin Pani Antoniny Dębnej, spotkanie z

pracownikami Simnazjum,
05.04.2012 - URLOP
09.04.2012 - Udział w jubileuszu 100 Urodzin Wiktora Krzaka,
L!'o4.2072_ lodz' 10.00 spotkanie udziałowców spółki ,,lnWestor _ Kępno", 15'00 spotkanie
z dyrektorami szkoły podstawowej i przedsZkola,

72.o4'2o7Ż- ldzial w zebraniu rejonowego oddziału PZERil W NowejWsi Książęcej, godz.

13.oo spotkanie z Zarządem PoWiatu Kępińskie8o w sprawie przebudowy drogi do węzła
Bralin, godz. 18.00 5potkanie z rodŻicami dzieci sześcioletnich spotkanie odbyło się na

terenie szkoły rodzice zapoznali 5ię z Warunkami panującymi w szkole podstawoWej'

13.04.2012 _ 5potkanie z projektantem kolektora tłocŻnego, W lipcu planuje 5ię roŻpi5anie
prŻeta.gu na tę inWestycjĘ, są trudności z uzyskaniem z8ód na przejście przeZ niektóre działki

w dwóch przypadkach trzeba będzie Wystąpić o sądowne uzyskanie decyzji administracyjnej
o WpuszczeniU na grunty, udział W jubileuszu 92 Urodzin Walerii Krzywania,

16.04.2012 - spotkanie z Panią sołtys Taboru Małego, pośWiadcŻenie autentyczności
podpisóW W zeznaniach śWiadkóW,

18.04.2012 - spotkanie z dyrektorami szkoty podstawowej i przedszkoIa W sprawie sieci szkół
iprzedsŻkoli, kontrola przeŻ przedstaWicieli Urzędu Mar5Żałkowskiego zadania dotyczącego

Ża8ospodarowania terenów przyległych do domóW ludowych, podpisanie umowy z KPDM na
,łl etap modernizacjidrogi Nosale Działosze
t9 'o4.2072 

_ 20'o4'2o12 udział W zjeździe WójtóW, burmistrŻóW i prezydentóW W Rosnówku

23.04.2012-spotkaniezprzedstawicielami GDDKjAwsprawieorganizacji przebudowy

drogipowiatowej do Węzła Bralin,
24.04'2oL2 - wizyta w modelowym zakładzie Żagospodarowania odpadów w Bielsko_Białej

Wyjazd zorganizowała spółka ,,lnWestor _ Kępno" W związku z propozycją wprowadŻenia

innej liniitechnologicznej do 50rtowania odpadóW. okazało 5ię, że zaprojektoWana dla

olszowy prasa jest bardzo kosztochłonna a jej serwis drogi dlatego zorganizowano wyjazd do

nowooddane8o obiektu W Bie15ku Białej i zapoznanie się z inną linią technologiczną, którą

zamierza się wprowadzić W olszowej.
25.o4.2o12 - udział W komisji d5' beŻpieczeństwa i organizacji ruchu w związku z

przebudoWą drogi s8, spotkanie z urbanistką na temat potrŻeb zmiany 5tudium, udŻiał W

zebraniu wiejskim w Taborze Matym,
26.o4.2o72- o godz.17.o0 spotkanie z mieszkańcami ulicy Leśnej, pośWięcone

przedstawieniu faktycznej sytuacji związanej z organizacją dojazdu do WęŻla Bralin'

3o.o4'2012 - spotkanie z prezes ZN P pośWięcone omóWieniu 5praw ośWiatowvch, W tym
propozycji zmian dla pracownikóW przedszkola'

Pkt 5) Przedstawienie informacji na temat oceny zasobów pomocy spotecznej na 2011 rok.

ocena stanowi aablzli.Kdo niniejsze8o protokołu.

Pkt 6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian W budże.ie gminy.

Dokonano następująCvch 7mian W budżecie gminy:



1. Na podstaWie pisma Ministra FinansóW zmniejszono plan dochodóW budżetu 8miny na

2072.ok.

2. Na podstaWie pisma Wojewody Wielkopol5kiego określające8o plan dotacji celoWVch na
zadania Wykonywane przez Gminę Bralin zmniejszono i zmieniono plan dochodóW budżetu
na 2012 rok, olaz zmie n io n o plan wydatkóW.

3'Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskie8o zwiększono plan dotacji celowej o kwotę
900,00 zł z przeznaczeniem na Wypłatę pomocV fjnan5owej W Wysokoścj 100 zł o5obom
upraWnionym, o których mowa W rządowym programie Wspierania osób pobierających
świadcŻenie pielęgnacyjne.

4' Na podstawie p!sma Wojewody Wielkopolskiego zwiększono plan dotacji celowej o kwotę
8'405,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej d1a UcznióW
o charakterŻe socjalnym'
Ponadto zmniejszono plan WydatkóW o kwotę 2.102,00 zł a środki przeznaczono na

zwjększenie planLl wydatkóW'

5' Zmniejszono plan WydatkóW o kwotę 70.000,00 Żł oraŻ o kwotę 30'000,00 zł z

przeznaczeniem za zakup Wyposażenia dla nadbudowanej kondy8nacjiszkoły Podstawowej
W Bralinie, tym samym zwiększono o 100'000,00 Żł środki Ż przeZnaczeniem na zakupy
inwestycyjne, o kwotę 1.000,00 zł zmniejsŻono środki na Wvnagrodzenia beŻosobowe.

6. Na podstawie pisma Dyrektora Gimnazjum W Bralinie zmniejszono plan WVdatkóW o kwotę
4.818,00 zł z przeznaczeniem na Wydatki związane z zakupem Wyposażenia oraz
prenumeraty czasopism.

PWań iuwa8 do projektu uchwały nie zgłoszono.
PrzewodniczącY obrad poddał pod głosowanie uchWałę w 5prawie zmian W budżecie 8miny'

Za przyjęciem uchwały gło5oWało 11 radnYch'
UchWała Nr XXlt/107/2012 zostata przyjęta jedno8łośnie.

Pkt 7) Podję.ie uchwaĘ w sprawie przyięcia statutu GoPs.

Zmiana statutu stała się konieczna z uwa8i na fakt, iź dotychczas obowiązujący dokument nie
zawierał zasadnień wprowadzonych ustawą o prŻeciwdziałaniu przemocy W rodzinje oraz
zadań wynikających z ustawy o pomocy społecznej' Poprzedni statut móWił także o tym, że

zasiłki stałe są zadaniem zleconym, tymczasem kwestia uległa zmianie.

Pytań juwag do projektu uchwały nie zgłoszono'
Przewodniczący obrad poddał pod 8łosowanie uchwałę w sprawie przvjęcia statutu GoPs.

za prŻYjęciem Uchwaly głosowało 11 radnych'
Uchwała N r xxll/108l2o1.2 zostala plzyjąta jed nogłośn ie'



Pkt 8) Podjęcie uchwały W spraWie sieci publicznych przedszkoli i oddŻiatóW przedszkolnych W

Gminie Bralin.

> Przewodniczący rady odczytał pismo od rodzicóW dŻieci sześcioletnich' Pismo stanowi

Zqtggli! do protokołu.
ldeą przeniesienia oddŻiału sześciolatkóW z przedszkola ,,KWiaty Polskie" do szkoły

podstawowej jest chęć poprawy warunków pracy dydaktyczno-wychowawczej i opiekuńczej
oraz zapewnienie dzieciom bezpiecŻeństwa W czasie pobytU W placóWce'
> Wójt powiedział, że pierwsze spotkanie z rodzicami dzieci sześcioletnich na temat
or8anizacji roku szkolnego miało n]iejsce 30 stycznia, następne W lutym a kolejne W kwietniu
na terenie 5zkoły podstawowej'
Wójt dodał, Źe odczytane pismo można by potraktować jako anonim, nie ma na nim
podpisóW, nie ma też takie8o tworu jak ,,rada rodzicóW dzieci rocznika 2006". Z te8o, co
Wiadomo Wójtowi są tylko tzw' ,,trójki klasowe" więc Wybiórczo zwrócił się do jednej z tych
osób z zapYtaniem, czY jest jej cokolwiek Wiadorno na temat odcŻytanego pisma i uzyskał
odpowiedź, że nie' Do przedmiotowego pisma dołączono kopię pisma, które Wpłynęło do
Wójta po pierwsŻym styczniowym spotkaniu, pod tym dokumentem znajdują się podpisy
rodŻicóW ale nie można twierdzić, że podpisane pod nim osoby utożsamiają się z treścią
pisma odczytanego przez przewodniczące8o rady.
Na trzecie spotkanie W szkole przyszło 23 rodzicóW sześciolatkóW, zapoznali się z Warunkami
panującymi W szkole po remoncie iWiększość Ż tych osób stwierdziła, że są one lepsze niż w
przedszkolu i żeby nie dŻielić dziecl, na pięcio8odzinne W szkole i te które byłyby zapisane na

dłużejw prŻedszkolu tylko wszystkie przenieść do sŻkoły' W omawianym piśmie byia mowa o
_miesŻaniu dzieci starszych z młodszymi W śWietlicy, nie ma mowy żeby coś takiego miało
miejsce bo dla dzieci młodsŻych z naUczania początkowego będzie zorganizowana odrębne
śWietlica. Zarzuca się, że przenie5ienie 5Żeściolatków do szkoły itak nie spowoduje przyjęcia
do prŻedszkola Większej liczby dzieci ale obiekt jest prŻystosowany do przyjęcia 100 dzieci
podczas 8dy na chwilę obecną lczęszczała do nie8o 160' PlacóWka jest przepelniona itej
sytuacji ze wzslędóW bezpieczeństwa nie moŹna już dłużej tolerować.
> sławomir Bąk nadmienił, że podnosi się zarzut niedostosowania sanitariatóW do i|ości

dzieci, co nie jest prawdą W odniesieniu do WymogóW sanepidL], gdyż W sŻkole podstawowej
jest 27 punktów sanjtarnych (ubikacje, umywalki), co dzielone przez 350 uczniów daje 13

dziecj na jeden punkt, tymczasem Według WVmogóW sanepidu jeden punkt musi przypadać

na 20 dzieci' Przystosowanie Wielkości toalet dla dzieci młodszych róWnież nie stanowi
problemu jeśli rodŻice sześciolatków z8łoszą taką potrŻebę lub okaże 5ię że młodsze dzieci
mają kłopot ze skorzystaniem z Wządzeń sanitarnych, toaIety zostaną dostosowane do ich

Potrzeb.
Kolejny zarzut dotyczył nadmierne8o Żagęszczenja W 5alach' Dzieci 5ześcioletnie otrzymają
salę nr 14, która ma 50 m2 przy założeniu, że będzie się W niej uczyć i bawić 21 dzieci
otrzymujemy 2,38 m'Ż powaerzchni na dziecko a sanepid Wskazuje wielkość 2,05 mŻ, 5ala nr

17, planowana dla drugiej grupy sŻeścioIatkóW również spełnia te Wymogi'
Zarzuca' się, że W szkole dzieci będą musiały z sali Wychodzić do łazienek tYmczasem W

przedszkolu s}łuacja jest taka sama a moŹe nawet gorsza, bo utworzone dwa dodatkowe
oddziałY w miejsce sali gimnastycznej i sŻatni, nie posiadają toalet i dzieci, które chcą

skorzystać z ubikacji muszą przechodŻić do innych 5al i przez inne sale.



MóWi 5iĘ W piśmie o placach zabaw, przepisy ośWiatowe Wskazują, że dzieci dla zdrowia
powinny chodŻić na spacery czy mini Wycieczki, dŻieci mają dostęp do bezpiecznego placu

Żabaw przy ulicy 3 Maja.
Kolejna sprawa dotyczy temperatury, ale sławomir Bąk uważa, że tym za8adnieniem nie

trŻeba się zajmować bo temperatura to jest cŻynnik, który, W raŻie potrzeby można

regulować i dostosowywać do panLljącvch warunkóW.

Następna poruszona w piśmie sprawa odnosi się do świet|icy sŻkolnej iprŻebywania W niej

dzieci mlodsŻych ze starszymi, tak się nie stanie bo zgodnie z przepisami dziecisześcioletnie i

siedmioletnle będą miały oddzielną salę'
> Urszula Górecka poprosiła o odniesienie 5ię do zawartego W piśmie zarzutu, źe dzieci będą

pozbaWione ciepłych posiłkóW a przecież W szkole jest stołóWka Więc chyba sŻeściolatkowie

równieŹ będą mo8li z niej korzystać?
> Wójt powiedzial, że co prawda dla dŻieci realizujących podstawę programoWą czylitych na

5 godzin dziennie nie ma obowiązku zapewniania ciepłych posiłków ale jeśli będzie Wolą

rodzica żeby dziecko korzystało z posiłkóW W stołóWce ,,herbaciarni" będą one zapeWnione,

kuchnia jest w gimnazjum i w przedszkolu więc na zasadzie cateringu obiady byłyby dzieciom

dowożone, żebV dzieciom nie Żmieniać nawykóW żywieniowych posiłki mo8ą być dowoźone Ż

przedszkola.
> urszula Górecka stwierdziła, że rodzice boją 5ię zmian i peWnie 5tąd te wszystkie WątpliWości.

> Kazimiera Kupczak powiedziała W odniesieniu do przeniesienia dziecisześcioletnich do

sŻkoły, że jako przewodnicŻąca komi5ji ośWiaty starała się uczestniczyć w niektórych zebraniach

- róWnież w przed5zkolU 5prawa jest jej znana i stwieldza, że W przedszkolu jest nadmierne

zagęszczenie i cierpią na tym dzieci, w 5zkole Warunki są dobre, planowane zrnianY nie
_poZbawią pracy żadne8o Ż pracownikóW prŻedszkola, naL]czyciele mają propozycję przejścia do

szkoly na Żasadzie porozumienia pomiędzy zakładami Więc przewodnicząca komi5jijest zdania,

że gmina robi Wszystko dla dobra dzieci, żeby poprawić im Warunki do pracy i Żabawy' W piśmie

mowa o tYm, że dzieci przeżyją stres, w pewnym stopniu je5t to nieuniknione, będzie on

mniejsŻyjeśli dzieci sześcioIetnie zapoznają się z Warunkami panującymi W szkole i dopiero w

następnym roku rozpoczną naukę W pierwszej klasie' TrŻeba pamiętać, że są dzieci, które do

sŻkoły w Bralinie przyjdą Ż innych placóWek i oddŻiałóW j też przeżyją 5tres' Kazimiera Kupczak

stwierdZiła, że dzieci sześcioletnie powinny iść do szkoły, pozostałym przedszkolakom poprawią

się wóWczas WarUnki a itym W szkole nicŻe8o nie braknie.
> Wójt powiedział, że początkowo rodzice 11 dzieci sześcioletnich WyrażaIi chęć zapisania ich do

klasv pierwszej ito pozwoliłoby na L]tWorzenie dla tych dzieci oddzielnej klasy ale zmienili

zdanie ilrzeba było Żnaleźć inne roŻWią7anie'

> Adam Pruban poWiedział, że jako dyrektor powinien optować za tym żeby sŻeścioIatkowie

zostaliW przedszkolU bo Wszystko ma poukładane i miałby mniej nowych wyzwań iklopotów
ale patrząc obiektywnie dta dzieci szkoła jest lepszym rozwiązaniem bo zapewnia im dobre

Warunki do zabawy i nauki, salę W której będą się odbywały zajęcia 8imnastyczne,
sześciolatkóW nie dotyczy system lekcyjny cza5 pracy dzieci młodszych ustala nauczyciel.

W cytowanym dzisiaj piśmie z jednej strony padają fachowe sformułowania kogoś kto się Żna

na ośw]acie i przepisach ośWiatowych a z drugjej ma 5ię Wrażenie, że je8o autorzy z oświatą

nie mają nic Wspólnego' Padają W tym piśmie zarzl]ty, które nie znajdują W praktyce

potwierdzenia.
Przewiduje się przeznacŻenie parteru szkoty dla dzieci młodszych, sta15i uczniowie będą mieli

swoje klasy na piętrŻe' Z 8óry przewiduje 5ię odrębną świetlicę dla dzieci sŻeścioletnich gdŻie

będzie WykWalifikoWany opiekun.



Dalszych p}tań iuWag do projektu uchwały nie zgłoszono'

PrzewodnicŻący obrad poddał pod 8łosowanie uchWatę W sprawie sieci publicznych

przedszkoli ioddziałóW przedszkolnych W Gminie Bralin.

Za przYjęciem uchwały głosowalo 11 fadnych.

Uchwała Nr xx|l/1o9/2o12 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 9) Podjęcie uchwały w spraWie zatwierdŻenia ,,Planu odnowy Miejscowości" dla

sołectwa Tabor Mały'

Plan zaklada gruntowny remont i doposażenie DomU Ludowego W Taborze Małym waz z

nasadŻeniem roślin ozdobnych, realizację projektu przewidUje się w roku 2072'2013 p(zy

UdŻiale dofinansoWania z PRoW'

PlanowanV projekt byłby realizowany w dwóch etapach:

Etap l- roboty remontowe idoposażenie Domu Ludowego, polegające na remoncie i

modernizacii istniejącego budynku - remont okiadŻin ściennych, sufitu, podłogi ipoddasza,

wymianę sto|arki okiennej wraz z montażem parapetóW zewnętrŻnych oraz Wymianę

pokrycia dachowe8o' Modernizacja przewiduje zaopatrzenie obiektu w źródło ciepła W
postaciWkładu kominkowego a także doposażenie go W sprzęt iWypo5ażen'e kUchenne oraŻ

m eble.

Etap ll - zagospodarowanie terenu przyległego do Domu Ludowe8o, nasadzenia drzew i

łrzewóW ozdobnych'

Pytań i UWag do projektu uchWały nie zgło5zono.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W spraWie zatwierdzenia ,,PIanu

odnoWV Miej5cowości" dla sołectwa Tabor Mały'

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych'

UchWała Nr xxll/11o/2o12 została przyjęta jedno8łośnie'

Pkt 10) Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kieruńkóW

Żagospodarowania przesttzenneBo Gminy Bralin.

WYKREśLoNY.

Pkt 11) Podjęcie uchwaly w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu

Ża8o5podarowania przestrzennego.

W obowiązującym obecnie miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego

gminv Bralin z dnia 9 października 2003 roku dla działki nr 485/3 obrębu chojęcin

w\/znaczono teren oznaczony symbolem ,,RP" czyli pod produkcję rolniczą, pozostała część

obszaru objęte8o uchwałą nie byta Ujęta W obowiązującym planie'

Po wejściu W życie nowego studium uwarL]nkowań i kierunkóW zagospodarowania

przestrzennego Gminy BraIin przewidującego na prŻedmiotowym terenie Żabudowę



mieszkaniową jednorodzinną, Właściciel działki nr 485/3 Wystąpił z wnioskiem o Żmianę
ptanu' W obowiązującym studiLlm działka ta położona jest W obszarze oznaczonym jako MN

- tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. Wniosek uŻnano za Zasadny' Zgodnie z

ustawą o planowaniu iza8ospodarowaniu przestrzennym, plan miejscowy powinien być

opracowany dla całego terenu oznaczonego graficznie jako MN, WyznacŻonego na rysunku

studium granicami terenu' Mając to na uwadze, uwzględniając wniosek o zmianę planu dla

dŻiałki nr 485/3 obrębu chojęcin, niniejszą uchwałą obejmuje 5ię róWnież części działek nr

484 i 483llo _ W zakresie z8odnym z rysunkiem studium, ogranicŻonym jednak od strony

zachodniej linią Wyznaczoną przez 8ranicę działki drogowej'

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgło5zono.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchWałę W sprawie przystąpienia do zmiany

miejscowego planu Żagospodarowania przestrzennego'

Za przyjęciem uchWały głosowało 11 radnych'
UchWała Nr xxll/111/2012 zostata przyjęta jednogłośnie'

Pkt 12) Wolne głosy i wnioski.

> Robert Moś .eprezentujący rodziców dZieci nieprzYjętych do przedszkola chciałby zwrócić

uwagę zebranych na proces rekrutacji dzieci, który jego zdaniem nie był sprawiedIiwie

przeprowadzony ponieważ zostały przYjęte dzieci 2,5 letnie.
> Maria sŻupińska powiedziała, że przedmóWca postawił zarzut komisji rekrutacyjnej, iŹ do

przedszkoIa zostały przYjęte 2,5 letnie dzieci, co jest prawdą, listy dzieci przyjętych do

przedsŻkola zostały upublicznione poprzez wywieszenie ich na tablicy ogłoszeń W przedszkolu,

działanie to jest zgodne z regulamjnem obowiązującym W placóWce. Ustawa o systemie ośWiaty

zakłada, że do przedszkola są przyjmowane dzieci W Wieku od 3-6 lat ale w szczególnie

uzasadnionych przypadkach dyrektor przedszkola może prŻyjąć dziecko, które ukończyło 2,5

roku. Dzieci młodsze zostały przyjęte z Llwagi nafakt,iż oboje rodŻicóW pracuje. Prawdąjest,że
odrzucono kiIka podań trzylatkóW ale rodzice tych dzieci bądź nie dołączyli Wszystkich

wymaganych dokumentóW bądź jedno z nich pozostaje bez pracy' Dzieciom z tzw' listy

rezerwowej będą zapewniane W miarę moŹ|iwości miejsca W placóWce od WrŻeśnia. W

ubiegłym roku z takiej listy w ciągu rokL] Żostało prŻyjętvch pięcioro dzieci'

> Wójt dodał, że spotkał się z nieŻadowolonymi mamami dwójki nieprzyjętych dŻieci. Komisja

rekrutacyjna mając świadomość, że W przed5zkolu W Bralinie nie dla Wszystkich dZieci Wystarczy

miejsc jako podstawowe kryterium przyjęcia dziecka do przedszkola postaWiła warunek - oboje

rodzice pracujący Żawodowo- W gminie 80% dzięci objętych jest opieką przed5Żkolną, miejsce

znalazłoby się dla Wszystkich chętnych pod Warunkiem, że rodzice zdecydowaliby się posłać

swoje pociechY do oddziału W Taborze MałVm. Taką alternatywę zaproponowano rodzicom

nieprzvjętych dziecj ewentualnie złoŹenie odwołanie się od decyŻji komisji rekrL]tacyjnej. Wójt

nadmidnii że Panie z którymi odbył rozmowę zapewniały go, Źe od Września rozpoczną pracę,

jeśli tak się stanie muszą uzupełnić wnio5ki o stosowne ŻaśWiadczenia a ich dziecijako pierwsze

z listy rezerwowej zostaną przyjęte do przedszkola. co roku cŻęść dzieci się,,wykrusza" iW
końcu wszystkie,,maluchy", znajdują miejsce W przedszkolu. Komisja rekrutacYjna miała trudne

zadanie, nikt z urzędu _ mimo pewnych insynuacji - nie wpływa na decYzję cŻłonkóW komisji W

tym roku W roli obserwatora W pracach komisji Udział wzięła przewodnicząca komisji ośWiaty'

W sumie 16 dzieci nie zostało zakwalifikowanych, Wójt ponownie podkreślił, że nieprzYjęte



dzieci zostałyby,,Ż otwańymi ramionami" iprzvjęte do przedszkola W Nowej Wsi Książęcej czy

oddŻiału W Taborze Małym jeżeli tvlko rodzice wyraziliby na to z8odę'
> Justyna Kabot uważa, że dla rolników - takich jak ona - sytuacja z zaśWiadczeniami jest

upokarzająca.
> Wójt poradził sołtys żeby złożyła odwołanie, komisja spotyka się 7 maja.

> Robert Moś powiedział, że cz}Ąał ustawę i nie znalaŻł tam żadnej wzmianki żeby dzieci 2,5

letnie miały pierwszeństwo W przyjęciu do prŻedszkola'

> Maria sŻupińska odpowiedziała, że pierwsŻeństwo mają dzieci 5 j6letnie bo na nich

ustawowo ciążY obowiązkowe roczne przy8otowanie przedszkolne, pozostałe dzieci

przyjmowane są w następnej kolejności a ustawa nie zakłada, że pozostate dzieci Wszystkie

mają być przvjęte do placówki' Przedszkole ma swój regulamin zgodnie Ż którym odbywa 5ię

rekrutacja' Maria szupińska ŻWróciła się do rodzica o cierpliwość gdyż jest przekonana, że w

ciągu roku sytuacja ulegnie zmianie'
> Robert Moś powołuje się na ustawę, w której jest zapisane, że WYchowanie przedszko|ne

obejmuje dzieci od 3 roku życia i prosi żeby postępować z8odnie z prawem'

> Maria szupińska odpowiedziała, że zgodnie z art' 14 ust' 1b ustawy o systemie ośWiaty w

szczególnie uzasadnionych przypadkach dyrektor przedszkola może prŻyjąć do przedszkola

dziecko, które ukończyło 2,5 roku, a uzasadnione przypadki określa wspomniany regulamin,

sprawdzony i zaopiniowany przez prawnikóW.
> AndrŻej Kucharski zada pytanie W związku z obejrzanvm prŻeŻ siebie reportaźem na temat

nieudzielenia dziecku pierwszej pomocV przez opiekuna, czy nauczycieIe W naszych placóWkach

ośWiatowych 5ą przeszkoleni z pomocy przedmedycznej?

> Maria szupińska zapewniła/ że pracownicY w przedszkolU 5ą przeszkoleni z pomocy
_przedmedycznej 

i na każdej zmianie jest dWóch koordynatorów'
> Adam Pruban powiedział, że kilka lat temu rada podjęła decyŻję o powszechnym

udostępnieniu boiska sportowego Żnajdującego 5ię na terenie szkoły intencja jest zrozumiała

ale od pewne8o czasu rzecz staje 5ię skandaliczna Wieczorami schodzi się młodzież nie po to

żebY pograć, urządzają sobie W tym miejscu imprezy, pozostawiają butelki po piwie, wódce,

różnego rodzaju opakowania, zdaniem dyrektora powinien tam być opiekun odpowiedzialny za

utrzYmywanie na boisku porządku bo opisywane zdarzenia szczególnie na terenie szkoły są

niedopuszczalne. Woźni z obu sŻkół każde8o dnia rano zbierają wszystkie śmieci' Prośba do

komisji przestrŻegania praWa i porządku publiczne8o o zajęcie się tym problemem'

> Plzewodniczący rady poprosił dyrektora szkoły podstawowej o Wystosowanie oficjalneso

wniosku do komisji o podjęcie działań w opisywanej sprawie'

> Adam Pruban powiedzial, że o ile mu Wiadomo dyrektor 8imnazjum złożył już takie pismo'

> Piotr Hołoś poprosił Wójta o rozszerŻenie sprawozdania ze spotkanie z Zarządem Powiatu

Kępińskiego W spraWie przebudowy drogi do węzła Bralin'
> Wójt odpowiedział, że WysŻedł z inicjatywą spotkania się z zarządem W spraWie budowy Węzła

Bralin, jego propozycja została zaaprobowana przez starostę i 12 kwietnja o godz. 13'00 doszło

do spotkania. Na mar8inesie wójt dodał, że nie uczestniczył W nim Wicestarosta Ryszard

Dachowski. Wóit powiedział, że posiada Wraz z Zenonem Kasprzakiem Wiedzę na temat

uzgodńień dotyczących Wspomnianego węzła jesŻcze z poprzedniej kadencji' zdaniem Wójta

sytuację dotyczącą węzla Bralin determinuje to, co dzieje się Wokół Węzła Kępno, który co

prawda powstanie aIe nie zostanie przyłączony. Niektóre osoby uWaŹają, co nie jest prawdą, że

blokuie powstanie Węzła w Kępnie' Wójt powiedziat, że podczas posiedzenia zarządu

postanowii przypomnieć obecnym historię Węzła i przypomnieć pewne obustronne

uzgodnienia, które znalazły odbicie W naszym studium, W postaci wrysowanego ronda' Wójt



przedstaWił mapę z końca 2006 roku Wraz z koncepcją węzła Bralin. Pojawiły się informacje, że
powiat chce przebudować drogę Wzdłuż ulicy Leśnej do przejazdu kolejowego, co spotkało się
Że sprzeciwem mieszkańców ulicy Leśnej, takie rozwiązanie nigdy nie było brane pod uwagę
tylko rondo, przejście przez las i przebudowa 750 m drogi powiatowej' Wójt nadmienił, że czuł
5ię W obowiązku przekazać posiadaną Wiedzę nowemu zarządowi ze starostą _ który jeszcze

czeka na pismo Ż GDDK i A w sprawie koncepcji drogi umówi|i się Źe będą 5ię konsultować w
spraWie Węzła' Wójt dodał, że jest optYmistą po spotkaniu z zarządem i starostą'
> zenon Kasprzak wspomniał o szacunku dla poprzednikóW i konieczności przebudowy przez

powiat drosi nr 5601P na odcinku od zakrętu za byłym nadleśnictwem do Węzła, pozostałe

odcinki są jL]ż sprawą GDDK i A.
> Piotr Hotoś zauważył, że Wójt jest zadowolonv ze spotkania z zarządem on róWnież uwaza że
jest zgoda co do poczynionYch ustaleń i naleŹy przystąpić do finalizowania sprawy. Piotr Hołoś
powiedział, że W Polsce są cztery przypadki kiedY zjazd z drogi krajowej na dawną drogę
krajoWą odbywa się W osi drogi powiatowej. Powodem do radościjest fakt, Źe węzeł powstanie

a powodem do zmartwień jest to że gdyby ten zjazd nie przebiegal w osi drogi powiatowej

GDDK i A Wvkonałabv go We Własnym zakresie. Dobrze się stało, że dosŻło do porozumienia
pomiędŻy Wójtem a starostą są jeszcze pewne nierozstrzygnięte kwestie a mianowicie zakres
Współfinansowania te8o 750 m odcinka drogi, brak deklaracji ze strony GDDK iA odnośnie
budowy pozostałe8o odcinka drogi, Wydaje się niemożliwe żeby generalna dyrekcja go nie

zrealizowała jednakże nie ma źadnego potwierdzenia tego faktu na piśmie'
> zenon Kasprzak poWiedział, źe Ustalono tę kwestię na KoPl'
> Wójt przypomniał o apelu rady gminy do powiatu o Żajęcie stanowiska W sprawie
modernizacji drogi do Węzła Bralin' Nie jest rzeczą ani Wójta ani rady ,,roztrząsanie" tego, co

_5ię 
dzieje Wokół węzła Kępno, WszyscY popieramy je8o powstanie ale chcielibyśmy _ dodał

wójt - mieć więcej informacji, na temat tego co 5ię będzie działo z WęŻłem Bralin' Jeśli idzie o

Wspólfinansowanie modernizacji dro8i do węzła podjęta była deklaracja ale gmina musi być

informowana o podejmowanych inicjatywach i działaniach, jeśli gmina będzie
współfinansować powinna róWnież Współdecydować w tej kwestii'

> zenon Kasprzak zapytał czy na Wspomniany apel rada otrzvmała odpowiedź?

> Marek Fra5 zapytał radnych powiatu, czy óW apel na po5iedzeniL] radV był odcz}łany?

> Piotr Hotoś powiedział, Źe przewodnicŻący rady powiatu W punkcie wolne 8tosy iWnioski
zapoznał radnych z treścią apeIu i wniósl do nie8o swoje uwagi.

> Przewodniczący lady odczytał ponownie treść apeIu istwierdŻił, że oczekuje odpowiedzi
na piśmie'

> Urszula Górecka zapytała radnych poWiatu o planowaną ścieżkę rowerową?

> Piotr Hotoś odpowiedzial źe powstaje dokumentacja jeśli będzie ona już sotowa radny

zapozna obecnYch z kosztamitej inWestycji iterminarzem dŻiałań?

> Janusz sania powiedział, że chciałby zabrać głos odnośnie dróg sminnych nadmienił, że

sołtysi jak co roku skladali zapotrzebowanie na wyrówniarkę, kamień i szlakę' Dziękują za

kamień. i WyróWniarkę ale składają reklamację na dostarczoną szlakę, która okazała 5ię

pyłem.

> Wójt powiedział, że trzeba byto od razu interweniować'

> zofia Wę8rzynowicz dodała, że do Taboru Wielkie8o przywieziono 4 zestawy pseudo szlaki

Wysypano i WóWczas okazało się ile ten materiałje5t Wart.

> Janusz sania powiedział, że Widział tę szIakę w NosaIach więc odesłał tran5port

przeznaczony dla Mnichowic.
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> Wójt zalnteresował się tematem powiedzial że sprawdzi specyfikację'

Pkt 13) zamknięcie posiedzenia.

> Przewodniczący rady podziękował zebranym Ża udŻiał W dŻisiejszej sesji i o godŻinie ...

zamknął posiedzenie XXll sesji.

Protokołowała: Anna P]asecka?f

KoNTRoLUJĄcY:

1. lerzy Bzymek:

2. Aldona Głąb:
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